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Rolands – Kad tiks uzbūvēta normāla pā

Kad tiks uzbūvēta normāla pāreja dzelzceļam Brāļu Kaudzīšu ielas turpinājumā?Tā ir
nepieciešama ar kāpnēm un lenteriem dzelzceļa uzbēruma abās pusēs.Atgādinu,ka šeit ir
trīsi ciematiņi un visi jau nebrauc ar auto!Pagājušajā gadā par to jau tika runāts ar domes
plānotāju un Līča kungu,bet uz priekšu diemžēl nekas nevirzās.Tas būtu viens labs darbiņš
no Jūsu puses iedzīvotāju labā!!!
Kad tiks samazinātsNĪN pensionāriem,sakarā ar savāktajiem parakstiem?


